

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

COPY

學校通告編號：S16/17-126

中三級基本職業興趣測試

敬啟者：為提升學生對自身職業興趣的了解，本校將安排「中三級基本職業興趣測試」。詳情如下：

班別	日期	時間	地點
3A	20-03-2017(一)	15:00 - 16:15	本校 203 電腦室
3B			
3C	本校 102 電腦室		
3D			
3E	本校 203 電腦室		
費用	全免		
負責老師	連佩怡老師		

如有查詢，請致電 2380 0241 與連佩怡老師聯絡。

請 貴子弟於 3 月 10 日或以前透過「家校通系統」回覆，以便辦理及備案。

此致
貴家長

2017 年 3 月 7 日



署理校長 徐思明 啟

回 條

中三級基本職業興趣測試

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S16/17-126）內容，業已知悉，並同意敝子弟參與是項活動。

此致
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2017 年 3 月 10 日或以前透過「家校通系統」回覆

2017 年 _____ 月 _____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17-126

7th March, 2017

To: Parents of S.3 Students

S.3 Basic Interest Marker

In order to let students learn more about their career pathway in the future, the school is going to conduct the "Basic Interest Marker" for S.3 students. Details are as follows:

Class	Date	Time	Venue
3A	20 th March, 2017 (Monday)	15:00	Computer Room 203
3B			
3C	22 nd March, 2017 (Wednesday)	/	Computer Room 102
3D			
3E	28 th March, 2017 (Tuesday)	16:15	Computer Room 203
Fee	Free of charge		
Teacher in Charge	Ms. LIN Pui Yee		

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **10 March 2017**. For enquiries, please contact Ms. LIN Pui Yee at 2380 0241. Thank you very much for your attention.




CHUI Sze Ming
Acting Principal

Reply Slip

S.3 Basic Interest Marker

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S1617-126 has been read and understood. I agree to let my child join the above activity.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **10 March 2017**.

Date: _____